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TAIPEI HASH HOUSE HARRIERS 2008'S COMMITTEE MEMBERS
GRAND MASTER (‑會長‑)	 Dragon	 龍天池	 0928-243-807

JOINT MASTER(‑副會長‑)	 Penthouse	 劉明仁	 0933-061-491

 	 S.M.Shit	 林克峰 	 0932-026-902

	 Bush Baby	 DUNCAN ROBINSON	 0910-511-701

HASH CONTROL (‑監察‑)	 Life U.K.	 陳澤淵	 0915-586-205

ON-SECRETARY (‑祕書‑)	 School Sucker	 王立君	 0910-032-658

HASH CASH (‑財務‑)	 Windex	 蘇文德	 0933-206-085

                          	 Little Younker	 江明勇	 0928-836-428

	 Play Boy	 饒盟乾	 0937-088-052

	 Printer	 陳俊呈	 0910-015-557

                       	 Super Man	 周士超	 0926-562-187

TRAIL MASTER (‑路線‑) 	 Rubber King  	 張安囿  	 0937-183-607

 	 Key Way	 林世昌	 0920-066-867

                           	Pin Hole	 林文琛	 0932-058-210

BOOZE MASTER (‑總務‑)	 Bolt	 洪同燦	 0928-243-878

                      	 Adarli	 李景隆	 0926-825-065

	 Barber Shop	 張漢義	 0928-229-459

	 Counter Feiter	 楊家貴	 0936-218-855          	

	 Five Hundred Miles 	 鄭信農	 0932-389-836

                      	 Shiner	 徐光派	 0928-098-912

HASH BASH (‑聚餐‑)	 Appetizer	 郭詩錠	 0933-162-527	

	 Sea Turtle	 古晏昇	 0937-067-745

INFORMATION (‑資訊‑)	 Softy	 徐壹豊	 0920-946-035

WEB MASTER(-網站-)	 Cunt Pack	 林榮華 	 0935-523-150

待宰的兔子/HARE LIST
地點 / RUN SITE

報導/SCRIBE

次數/NO 日期/DATE  中文/ENGLISH

1864
(Sept .13)9月 13 日
張承遠(Twin Head)

　0916081270

新山夢湖（國道1號汐止交流道下汐萬路開始有麵粉）Shin-
Sun-Mo Lake(Free-Way No 1 Shi-Ze exit Shi-wan Rd will 
get flour)

江峰逵   
0913-769-67  
unknown

1865
(Sept .20)9月 20日

胡新實(Laughing Gas)
28757549-362

八里(台15線 6.5公里處,中油加油站前開始有麵粉.)Bar-Li(Road 
15,distence 6.5KM,Chun-yu gas station will get flour)

蕭世璞 
0933-000-716  
Dog-Leather

1866

(Sept .27)9月 27日
Nick Mayo
 (Penniless)
0952025116

貢寮 (瑞濱2號省道,98公里處開始有麵粉;停車地點在風景幽美
的內寮.)Kun-Lau(zwe-pin Road,98 km distence will get 
flour)

Hard Disk  
江順景 

0928-090-363

捷兔點滴 2008/8/30 第1862 Run  HARE:蕭桃彰(Fire Bird) 地點:大溪   人數: 212   天氣:晴天                      

●中文報導:Formosa 林恭任                                ●English Reporter: GURU

1.

        來到830這個特別的日子有兩件大事發生，在台北有大規

模群眾自備標語走上街頭發出怒吼(顧肚腹、護主權、要

陽光)，而遠在大溪則有一群由出家人、木乃伊、天使、張

君雅小妹妹與乳癌患者聚眾嗆聲~(要洋酒、要美女、免會

費)，並給會長百日的時間回應，不然四年後彈劾你下台。

在難得萬紅叢中一堆綠的日子裡兔子用一身紅的日式乩童

裝扮亮相登場，可惜缺乏眾人的加持褲袋越跑越鬆，終究

在老街教堂前蒙主召喚，成為另一個化妝跑者→溜鳥俠。

雖然說到今天的路就像兔子他的火鳥一樣長，但看頭十足

果然跑起來仍氣喘如牛，尤其到橋對面繞一圈又回來衝

上坡才知道今天的兔子有主場優勢(火鳥老家在桃園)，

經過月眉古道後沿途的民眾對今天所碰到的景象及稀有

人物投以崇拜的目光讚不絕口，竊笑聲此起彼落，就差

沒有記者採訪:{哇!神鬼傳奇第四級來哩，除了木乃伊還

有超人跟辣妹喔}，當我跑在天使後面聽到有母子的對話

如下:{媽咪!妳看有天使ㄟ，母親:拜託!你小孩子不懂事

在亂講什麼!那個根本就是魔鬼，並順道機會教育一下:

HARE:蕭桃彰(Fire Bird)

10月11日,12日 南投特跑(兩天)  NT 2500 ,報名:周士超(superman),饒盟乾(Play Boy)1.



外面有很多看起來像天使的壞人要注意喔~不要相信他們 

@&*%#$%.....}，更可惡的是有情侶居然手機拿起來直接

打電話報好康的:喂!你信不信七月半過了我在大溪橋上還

看到鬼ㄟ……..真沒禮貌，還是我們捷兔的氣質比較好，

一律進行當當審判處理，就在老街藉著地利之便有兔友當

街吃起豆花等小吃起來了，跑到路衝碰到喇叭手─火鳥正

在招兵買馬準備由老街一路吹著喇叭浩浩蕩蕩的逛大街回

家，只是人多眼雜丁字褲被迫收起規規矩矩的出發。

在我們的當當儀式展開前所有的弱勢團體已經卸下妝扮就

怕第一個被點名叫出來當，只是俗語說[人在裝天在看]，

沒有一個跑得掉的，尤其為原子老二舉行命名儀式時更是

遵循古法釀製，奉請眾神明加持，保佑子秀孫賢，出狀元

做大官，為了他將來頭好壯壯，大家不敢違背捷兔祖先傳

統，紛紛往他頭上”倒酒”(不曉得這樣會不會醉)，只差

沒學古馬雅人抓兔子開膛剖腹祭祀，就連小弟我也莫名其

妙的被推上火線跟眾美女站在一起…...一起…...就僅僅

站在一起當而已，難怪啤酒入喉特別苦澀。

 FANCY DRESS PARADE THRU THE STREETS OF OLD 
DASHI TOWN BY TAIPEI HASH
Firebird was the hare for last Saturdays run at Dashi. As usual, 
he took the initiative of having his run a family run, and that 
too in "dress-up" costumes as he puts it. Funny thing is that 
he was not dressed up, and how can he expect others to comply to 
his instructions of the dress code! However, there were a few 
who adorned adorable apparels! ' U.K's' was the most admirable 
as a bandaged 'Mummy' (or a dummy) ready to be buried in one of 
Taiwan's  Pyramids. His' instrument' was still so erect, that 
'Bamboo' who was dressed up as a sexy young girl with big tits 
could not avoid having it fondled between her ample bosom! '  
'Gash' was dressed as a fairy from the heavens. There were a few 
others in various odd scanty dress, but less appreciated. 
It was a pity that none of the girls didn't show off!
The starting point was from Yuemei parking lot, a nice, quiet 
tourist spot off Wu-Lin bridge in Dashi old town. 
It was a short run, mercifully, in the very hot and humid 
weather. We started walking along a paved road all the way to 
a wooden path on the left banks of an almost dry river-bed. The 
marks led us through a concrete path to a new beautiful concrete 
bridge that was meant only for pedestrians to cross the river. 
At the end of the bridge, there was a back-track and an arrow 
indicating to go back and check.  Marks led us up some flight of 
steps to a park and another check. The trail was difficult to 
find at this point. Finally, we found flour going down all the 
way to the valley, and a check later, going up again to join the 
road that we went down from, at a farther point way up. Then on, 
it was a road run, through the old town, the market, and back 
to the start. The hare forgot to put turn marks at  a couple of 
points, that some of the hashers like me, got lost and had to 
short-cut to the finish. All in all it was a short run , nothing 
fantastic, but o.k. 
Almost all the ladies got a down down, and of course, the men 
from Taipei and other chapters. The bash was in a restaurant 
close by, and the food and the drinks were enjoyed by the many 
who attended. A couple of hashers had too much to drink, and 
started to feud. Timely interruption by friends prevented any 
ugly incidents.On On for more fun with the hash.

Guru   






